
 
 

Dagsorden og beslutningsreferat, skolebestyrelsesmøde Vallensbæk Skole 
 

Dato: tirsdag den 22. aug 2023 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: Jonas Hauge 
Referent: Umi Rashid 
 

Deltagere: Jonas Hauge, Bijan Tavakoli, Michael Mast, Birgitte Hei-
berg Jacobsen, Allan Guinot, Pernille Gade Larsen, Jeanette Bjørn-
lund, Jacob Teildorf, Jakob Riis, Tine Kroghly, Anne Dorte Bojer Niel-
sen, Jens Lund (afbud), Umi Rashid og Emil Køhler. 
 
Elevråd: Alle klasser har valgt repræsentanter til elevrådet i uge 33. 
Elevrådet mangler at konstituere sig 
 
Fraværende:  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der sær-
lige ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller be-
slutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig 
og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1)  Godkendelse af dagsorden 
samt referat fra sidst (B)  
 

5 min  
Dagsorden er godkendt 

 

2)  Nyt fra elevrådet (O) 
 

0   

3)  Oplæg omkring unge og ni-
kotinpræparater (O) 
 

15 min Mise informerede SB omkring de hidtidige 
tiltag omkring tobak og nikotin bekæmpelse 
i  Vallensbæk Kommune. 
 
Mise informerede videre omkring de pro-
dukter, der er på markedet og som henven-
der sig til de unge via deres markedsføring 
og udseende. 
 
Mise informerede om et informationsmøde 
d. 28/9. Titlen på flyeren er ”Myte dræber” 
 
Bestyrelsen var enige om at få informatio-
nen ud til de kommende forældremøder i de 
forskellige afdelinger. 
 
En afledt tanke fra Mise´s oplæg er at SB 
skal revidere skolens rygepolitik, da pro-
blemfeltet ikke nødvendigvis er kombineret 
med røg. 
 

 

4)  Nyt fra ledelse og medar-
bejderrepræsentanter - 
skole og SFO (O) 

- Sommer-SFO 
- Børnetal 
- Opstart af skoleåret 
- Personalesituatio-

nen 
- etc 

 

20 min Umi og Jacob informerede omkring Som-
merferien i SFOen samt de aktiviteter der 
har været afviklet igennem sommerferie-
ugerne.  
 
Jakob R informerede fra lærersiden om, at 
det har været en god opstart. 
Første uge (33) var igen i fællesskabets 
tegn med aktiviteter i- og på tværs af klas-
serne. Tilbagemeldingerne omkring ugen er 
at den har været vellykket. Skolebestyrel-
sen finder det også velvalgt med en rolig 
opstartsuge, hvor eleverne lander i skolen 
og i rutinerne igen. 
 
 

 



 
 

Tine informerede om specialsporet med 
særlig fokus på at antallet af elever er ble-
vet forøget samtidig med at der også er 
etableret en klasse mere. 
 
Antallet af medarbejdere er tilsvarende 
også blevet højere.  
Generelt har Vallensbæk Skole oplevet det 
forholdsvist nemt at få rekrutteret til ledige 
stillinger, hvilket er positivt. 
 
Anne Dorte fortalte om konsekvenserne 
ved, at vi har haft en opsigelse, lige da vi 
gik på sommerferie. Alle positioner og op-
gaver er dækket inden for nærmeste frem-
tid. 
 
 

5)  Dialogmøde d.30.aug (D) 
 
Drøftelse af punkter og em-
ner til mødet. 

20 min Jonas er forhindret. Bijan som næstformand 
deltager sammen med resten af forældrene 
i SB og distriktsleder og evt daglig leder. 
 
Bestyrelsen ønsker på mødet at spørge til 
hvorfor det kun er forældrerepræsentan-
terne som skal deltage og ikke hele besty-
relsen. De valgte medarbejderrepræsentan-
ter har lige så stor stemmeret og ret til at 
deltage. 
 
Skolebestyrelsen har indsendt to punkter til 
dagsordenen: 

- Udvidelse af Vallensbæk Skole 
- Trivsel ifm udvidelse fra 2 til 3 spor, 

de begrænsede fysiske rammer etc 
 
Bestyrelsen har i særlig grad en opmærk-
somhed omkring risikoen for at der kan 
være nogle årgange i skoleregi, som kan 
have et skoleforløb, hvor de gentagne 
gange bliver mærket af byggeri, enten fordi 
man som årgang bliver flyttet rundt, eller 
fordi der vil være udfordringer med plads og 
bevægelighed igennem elevernes skole-
gang. 
Bestyrelsen finder det vigtigt at der både 
tænkes i udvidelse samt renovering af eksi-
sterende bygninger, herunder genhusning 
og plads til kommende brobygningsbørn. 
 
Trivsel og trafik kan også være punkter som 
der tages op 
 
Dagsordenen bliver delt med bestyrelsen 
så snart den er klar 
 
 

 

6)  Årsberetning (B) 
 

10 min Der var en kommentar til årsberetningen 
omkring trivslen. (målinger på den sociale 
trivsel) 

 



 
 

Bijan går tilbage og kigger på det skrevne 
og vender tilbage. 
 
En ny version vil blive tilsendt SB senere, 
gerne inden de næste forældremøder i uge 
36 
 
 

7)  Årshjul for skolebestyrelsen 
2023/24 (D) 
 

15 min Udskudt til næste gang  

8)  Fordeling af forældremøder 
(B) 
 

5 min Specialafdelingen afholder forældremøde 
kl. 17.00 d. 24/8 – Jonas og Pernille delta-
ger 
 
Fase 1 5/9 kl. 17.00 – 19.00 – Bijan og Bir-
gitte deltager 
 
Fase 2 7/9 kl. 17.00 – 19.00 Birgitte 
 
(Evaluering af forældremøde i 9. klasse af-
holdt sidste skoleår – det kunne måske 
med fordel holdes senere – grundet info 
omkring eksamen). 
 

 

9)  Kort orientering (O) 
- Byggeri og udvidelse 
- Arbejde med vædi-

grundlag Vallensbæk 
Skole  

10 min Jonas informerede om at han har møde 
omkring lokalplanen i morgen onsdag. Jo-
nas vil informere herom. 
 
Emil informerede om det videre arbejde 
med værdigrundlaget for Vallensbæk Skole 
Medarbejdere i SFOen og skolen starter 
hhv op i uge 36 og 37 
 

 

10)  Eventuelt (O) 
 

5 min Elevrelevante punkter kan med fordel frem-
adrettet ligge i starten af dagsordenen. 
 

 

 Dato for næste møde  Mandag d.25.sept kl.17-19 
 
(Torsdag d.21.sept kl.17-19 – Budgetorien-
teringsmøde, Vallensbæk Rådhus) 

 



 
 

Uddybende sagsfremstilling 

 

3) Oplæg omkring unge og nikotinpræparater 

Besøg af Mise, sundhedskonsulent i Vallensbæk Kommune, som vil fortælle om unge og nikotinpræparater  

Mise har deltaget på afdelingsmøde med medarbejderne i udskolingen og vil også være til stede på det fæl-

les forældremøde. 

 

5) Dialogmøde d.30.aug 

Den 30.august kl.16.30-18.00 afholdes der dialogmøde mellem forældrerepræsentanter i skolebestyrelsen 

og borgmester, udvalgsformand, direktør og centerchef. 

 

Dagsordenen er ikke modtaget men skolebestyrelsen har leveret flg punkter til dagsordenen: 

- Udvidelse af Vallensbæk Skole 

- Trivsel ifm udvidelse fra 2 til 3 spor, de begrænsede fysiske rammer etc 

 

Følgende punkter vil formentlig også indgå på mødet 

- Udviklingsstrategiens mål 

- Budget 2024 

 

6) Skolebestyrelsens årsberetning 2022-23 

Ifølge folkeskolelovens § 44, stk. 12 og 13 skal skolebestyrelsen afgive en årlig beretning, som skal behand-

les på et møde for alle forældrene. Hvordan er kravene til skolebestyrelsens årsberetning? | Skole og Foræl-

dre (skole-foraeldre.dk) 

På mødet d.19.juni blev der leveret indholdsstof til årsberetningen og det blev aftalt, at næstformanden på 

bestyrelsens vegne udarbejder et udkast som skal godkendes på dagens møde i skolebestyrelsen. 

 

Bilag 1: Skolebestyrelsens årsberetning 2022-23  

 

7) Årshjul 2023-24 

Drøftelse af bestyrelsen arbejde i det kommende skoleår. Hvilke emner, indsatsområder mv ønsker bestyrel-

sen at arbejde med. 

Der udarbejdes et årshjul 

 

8) Fordeling af forældremøder 

Bestyrelsen deltager med et par forældrerepræsentanter på de fælles forældremøder i begyndelsen af skole-

året, hvor årsberetning og bestyrelsens fremadrettede fokusområder præsenteres kort. 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/hvordan-er-kravene-til-skolebestyrelsens-%C3%A5rsberetning
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/hvordan-er-kravene-til-skolebestyrelsens-%C3%A5rsberetning


 
 

 

Mødedatoer: 

24/8 – specialrække 

?? – fase 1 

7/9 – fase 2  

Bestyrelsen skal fordele møderne mellem sig, så det er aftalt hvem der deltager hvor. 

 

 
 


